



ACHIEVEMENT FOUNDATION DONATION FORM 成就未來基金會 捐款表格

Project SOAR, an initiative of Achievement Foundation, provides play therapy-based emotional and social skills groups and parenting support for children with special educational needs (SEN). Your donation makes these services accessible to more families.

「夢·飛翔計劃」是成就未來基金會旗下的項目，透過以遊戲治療為基礎的情緒社交小組，及提供家長管教子女的方法，幫助有特殊教育需要的兒童。您的捐款讓更多家庭可受惠於這些服務。

In support of the work of Project SOAR, I / We* would like to make a donation.

為支持「夢·飛翔計劃 (Project SOAR)」的工作，本人 / 我們* 願意捐款。

Donation amount (HK\$)

捐款金額 (港幣)

(If donating in another currency, please specify. 若以其他貨幣捐款，請註明。)

1

Donation Method 捐款方式

Please tick where appropriate. 請在適用方格填上剔號 ☒。

☐ Direct Deposit 銀行存款

to the following bank account of "Achievement Foundation Ltd"

存入以下「成就未來基金會有限公司」之銀行賬戶：

BANK OF COMMUNICATIONS (HONG KONG)

交通銀行 (香港)

A/C NO: 382-569-1018481-02

Please send the bank deposit receipt together with this completed donation form to our office by mail or in person.
請將銀行存款證明連同已填妥之捐款表格，郵寄或親身遞交至本會。

☐ Cheque 支票

Please make a crossed cheque payable to "Achievement Foundation Ltd".

支票抬頭請註明收款人為「成就未來基金會有限公司」。

Cheque no :

Issuing bank :

支票號碼：

銀行名稱：

Please send the cheque and this completed form to our office by mail or in person.
請將支票連同已填妥之表格，郵寄或親身遞交至本會。

Submit completed donation form 交回已填妥之捐款表格

To : Achievement Foundation Ltd

Room 3, 8/F, Kingsford Industrial Centre, No.13 Wang Hoi Road, Kowloon Bay, Kowloon, HK

致：成就未來基金會有限公司

香港九龍九龍灣宏開道 13 號景發工業中心 8 樓 3 室

E-mail 電郵：childservice@achievement-foundation.org / info@projectsoar-af.org

Tel 電話：(852) 2463 3231



Donor Information 捐款人資料

Please tick where appropriate and complete this form in BLOCK LETTERS for processing.

請在適用方格內加上剔號。如以英文填寫表格，請使用正楷。

I am : ☐ an individual donor ☐ a corporate donor / charity donor
本人屬於： 個人捐款者 企業 / 慈善團體捐款

Title : ☐ Mr ☐ Ms ☐ Mrs ☐ Others
稱謂： 先生 女士 太太 其他： _____

Name in Chinese :

中文姓名： _____

Name in English :

英文姓名： _____

Surname 姓氏

Given Name 名字

Organisation 機構： _____

Business Title 職位： _____

Contact Address : _____

聯絡地址： _____

Contact No. : _____

電話號碼： _____

Contact email : _____

聯絡電郵： _____

An electronic donation receipt will be sent to this email address. 電子捐款收據將發送至上述電郵地址。

☐ I / We* prefer to receive a printed donation receipt. 本人/ 我們*希望收取捐款收據印本。

The personal data provided in this form will be used for administrative and statistical purposes. Under the Personal Data (Privacy) Ordinance, you have the right to request access to, and correction of, your personal data. If you do not wish to receive any information from Achievement Foundation Ltd or Project SOAR, please let us know by e-mail at info@projectsoar-af.org.

此表格所提供的個人資料將用作行政及統計之用途。根據《個人資料（私隱）條例》，閣下有權查閱及更正有關個人資料。如閣下不希望再收到成就未來基金會或夢·飛翔計劃的任何資訊，請電郵至 info@projectsoar-af.org 通知我們。

Signature 簽名： _____

Date 日期： _____

¹ Official receipts will be issued for donations of HK\$100 or above for tax deduction purposes. Donations received by Achievement Foundation Ltd are exempt from tax under section 88 of the Inland Revenue Ordinance.

捐款金額達港幣一百元或以上，將獲發正式收據。根據《稅務條例》第八十八條，向成就未來基金會有限公司作出的捐款可申請扣稅。